



## *Issue #13: The Archival Management of a Geographic Information System*

**DOROTHY AHLGREN & JOHN MCDONALD**

### **RÉSUMÉ**

Les systèmes d'information actuels créent une diversité de documents. Cette diversité confond l'archiviste, mais les auteurs croient que les principes traditionnels des archives s'appliquent toujours à de tels documents. Afin de défendre leur argument, ils font allusion à une méthode employée par le Gouvernement du Canada ramassant et apprêtant des renseignements pour faire dresser un inventaire de terrain.

---

### **ABSTRACT**

Contemporary information systems create a diversity of documents. Although this diversity can be disconcerting for an archivist, the authors believe that traditional archival principles can still be applied to this type of document. The authors describe one particular method used by the Government of Canada to support their argument: the archival management of a geographic information system.